
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

ZÁPIS

17. řádné zasedaní Zastupitelstva města Karviné, konané dne 03.02.2025
Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno

Členové ZM 41 40 1 0

Vedoucí odborů MMK 10 9 1 0

Občané, hosté 3

Jednání Zastupitelstva města Karviné, které se konalo dne 03.02.2025 od 15:00 hodin v malém sále Obchodně 
podnikatelské fakulty v Karviné v Karviné zahájil a řídil primátor města Ing. Jan Wolf. V době zahájení bylo 
přítomno 39 členů zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Požádal, aby si členové 
zastupitelstva a všichni přítomní ztlumili mobilní telefony. Členy ZM, kteří tak neučinili, aby se zaregistrovali 
prostřednictvím hlasovacího zařízení s tím, že pokud budou v průběhu jednání odcházet, aby se z něj odhlásili. 
Sdělil, že ze zasedání ZM Karviné se omluvil pan Tomáš Pavlíček a v průběhu zasedání se dostaví pan Bc. 
Kamil Kuchejda. Byly určeny tyto sčitatelky: a 

Hlavní sčitatelkou určil  Zpracováním zápisu z 17. zasedání Zastupitelstva 
města Karviné pověřil paní  U ní bylo rovněž možno nahlédnout do zápisu ze zasedání 
ZM Karviné konaného dne 09.12.2024, který byl ověřen bez připomínek. Pro potřeby vyhotovení zápisu ze 
zasedání ZM byl pořízen zvukový záznam, se kterým bude následně nakládáno v souladu se zákonem o 
zpracování osobních údajů. Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. Předsedající připomněl, že 
se občané mohou vyjádřit ke konkrétním projednávaným bodům, a to dříve, než zastupitelstvo přistoupí k 
hlasování.

Ing. J. Wolf - sdělil, že ověřovateli zápisu z 17. zasedání Zastupitelstva města Karviné byli navrženi a 
hlasováním schváleni Mgr. Aleš Hujík a pan Ing. Vladimír Franta.

Hlasování:

Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 360

Ing. J. Wolf - řekl, že v programu 17. zasedání ZM Karviné došlo k této úpravě:
 
Bylo navrženo schválit doplnění programu č. 01 z oddělení Kancelář primátora - "Návrh zástupce 
statutárního města Karviné do dozorčí rady společnsti DEPOS Horní Suchá, a. s., pro funkční období 2025 - 
2028". O předloženém návrhu nechal hlasovat. Pro hlasovalo 38, proti 0, zdrželo se 0.
 
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou k takto navrženému programu nějaké dotazy nebo připomínky. Protože tomu 
tak nebylo, nechal program 17. ZM Karviné schválit.

Hlasování:

Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 361

V souladu s článkem 14.1 JŘ ZM primátor informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti 
nasvědčují, že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat 
výhodu nebo škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou 
zastupuje na základě zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost 
před zahájením zasedání zastupitelstva. Dle § 8 zákona o střetu zájmu (dlouhodobě uvolnění členové 
zastupitelstva a členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnění) jsou povinni při jednání 
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zastupitelstva, ve kterém vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj 
poměr k projednávané věci, jestliže se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní 
výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než 
zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámení je vždy součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, 
jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý ve vztahu k neomezenému okruhu adresátů. Střet zájmů u 
bodu programu č. 04 oznámili pan Heczko, pan Hort a Ing. Wolf, u bodu programu 05 pak pan Slíva. Na 
zasedání se dostavil pan Bc. Kamil Kuchejda.

1) Dodatek č. 2 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola Dělnická, 
Karviná, příspěvková organizace

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu otevřel diskuzi.
 
DISKUZE:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu na usnesení.

Hlasování: Pro: 40

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 362

Návrh byl schválen.

2) Dodatek č. 6 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola Prameny, 
Karviná, příspěvková organizace

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu otevřel diskuzi.
 
DISKUZE:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu na usnesení.

Hlasování: Pro: 40

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 363

Návrh byl schválen.

3) Návrh na uzavření smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu SMK se společností STaRS Karviná, s.r.o.

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu otevřel diskuzi.
 
DISKUZE:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu na usnesení.

Hlasování: Pro: 40

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 364

Návrh byl schválen.

4) Návrh na uzavření smluv o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu statutárního města Karviné v roce 
2025

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu otevřel diskuzi.
 
DISKUZE:
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu na usnesení.

Hlasování: Pro: 40

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 365

Návrh byl schválen.

5) Návrh na poskytnutí dotací v rámci dotačního programu Podpora tělovýchovných a sportovních 
aktivit pro rok 2025

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu otevřel diskuzi.
 
DISKUZE:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu na usnesení.

Hlasování: Pro: 40

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 366

Návrh byl schválen.

6) Nabytí stavby postavené na pozemku p. č. 881/3 v k. ú. Karviná-město

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu otevřel diskuzi.
 
DISKUZE:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu na usnesení.

Hlasování: Pro: 40

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 367

Návrh byl schválen.

7) Převod pozemku p. č. 3445/602 v katastrálním území Karviná-město

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu otevřel diskuzi.
 
DISKUZE:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu na usnesení.

Hlasování: Pro: 40

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 368

Návrh byl schválen.

8) Převod pozemků p. č. 414/65, p. č. 414/69 a p. č. 414/73, vše v katastrálním území Ráj, obec Karviná

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu otevřel diskuzi.
 
DISKUZE:
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu na usnesení.

Hlasování: Pro: 40

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 369

Návrh byl schválen.

9) Uzavření smlouvy – LIMADO s.r.o.

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu otevřel diskuzi.
 
DISKUZE:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu na usnesení.

Hlasování: Pro: 38

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 370

Návrh byl schválen.

10) Zrušení usnesení ZM č. 590 - záměr převést soubor nemovitostí - Podolupark LandCo s. r. o.

Ing. Wolf - k předloženému bodu programu otevřel diskuzi.
 
DISKUZE:
 
J. Šafránek, člen ZM - uvedl, že město již půl roku řeší využítí tohoto místa v Karviné. Před 5 lety došlo ke 
zbourání budov, které tam stály. Jedná se o nevyužitý prostor, který z poloviny vlastní město a z poloviny 
společnost Heimstaden. Dle jeho názoru by bylo vhodné a profitabilní z dlouhodobého hlediska využít 
předmětný prostor pro výstavbu atletického oválu, a to z důvodů se kterými seznámil mailem pana primátora i 
jeho náměstky. Jde o plochu mezi ulicemi Havířská, Mírová, Mládežnická a Letní v Karviné-Novém Městě. 
Důvody, pro které není parcela č. 3435 nadále vhodná pro využití k rezidenčním účelům:
1) Jedná se o oblast nechvalně proslulou zvýšenou kriminalitou, která se během posledních let rozrostla i na 
druhou stranu ulice Havířská navzdory zbourání starých rezidenčních domů.
2) Ulice Havířská je velmi rušná, tudíž si neumí představit, že by její okolí považovali za atraktivní jak 
potenciální noví rezidenti, tak potenciální investor, pokud se jedná o výstavbu řadových či rodinných domů.
3) V okolí se nalézá gymnázium a stadion házené, což může zvyšovat atraktivitu, mimo to jsou zde však jen 
starší panelové domy, přičemž v těch v majetku společnosti Heimstaden nebydlí skupina obyvatel, jež by se dala 
označit za movitou.
4) Již dva reální potenciální investoři otevřeně zrušili svůj zájem o tuto lokalitu, čímž dali najevo, že ji nelze 
označit za lukrativní, co se týče výstavby rezidenčních domů.
5) Jednání s novým zájemcem, jehož identita bude nyní, dle jeho názoru, po nějakou dobu opozičním 
zastupitelům i novinářům utajena, považoval za ztrátu času všech, jelikož pozemek již dávno mohl sloužit 
novému účelu. Opravdu by se velmi divil, kdyby jednání vedla k úspěšné výstavbě rezidenčních objektů.
6) Doporučil udělat v rámci obyvatelstva Karviné anketu s cílem zjistit, kdo by si v této lokalitě pořídil řadový 
dům s cenovkou kolem 9 mil. CZK (porovnáno s novými ŘD v Nové Bělé). Dal by ruku do ohně, že anketa 
skončí úsměvně.
7) Hlavním důvodem hledání nového investora je snadný prodej vlastních pozemků v této lokalitě rozdělené 
mezi statutární město Karviná a společnost Heimstaden, aby město mohlo inkasovat nemalé peníze do 
pokladny, ovšem nadobro ztratit kontrolu nad klíčovým pozemkem uvnitř města. Je to možná pochopitelné, 
avšak nezodpovědné.
Poté seznámil členy ZM se 13 důvody, proč v předměné lokalitě postavit atletický ovál:
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1) Během posledních 20 let došlo ke zrušení dvou atletických 400m dráh v rámci Karviné, čímž statutární 
město přišlo o zázemí pro značnou část sportovců. Přes veškeré sliby zastupitelů města je posledních 10 let 
Karviná bez plnohodnotné dráhy.
2) Na projekt tohoto typu jsou i v tomto okamžiku vyčleněny prostředky v rámci Národní Sportovní Agentury, 
kde lze požadovat až 40 mil. Kč na projekt v hodnotě 57 mil. Kč. Konkrétně jde o Výzvu 21/2005: 
https://nsa.gov.cz/dotace-investicni/standardizovane-infrastruktura/standardizovana-sportovni-infrastruktura-20
25-vystavba/
3) Pozemek 3435 je rovná plocha, která nevyžaduje navážení zeminy, pouze porub stromů a vyčištění/zarovnání 
povrchu.
4) Parcela sousedí s pozemkem gymnázia, které může areál využívat v dopoledních hodinách.
5) Parcela přes cestu sousedí s pozemkem házenkářů, kteří by mohli využívat nově vzniklé parkoviště, které na 
jejich straně cesty chybí, a běžeckou dráhu v domluvených časech ke kondičním tréninkům.
6) Parcela se nachází v nevelké vzdálenosti od dvou tří základních škol, Družby, Cihelní a Dělnické, jež by 
mohly její plochu využívat nejen v rámci tělovýchovy, ale rovněž v rámci školních soutěží.
7) Je zde výborná dostupnost z vlakového nádraží pro sportovce přijíždějící z větších vzdáleností, navíc leží 
přímo u zastávky Stadion házené, na kterou jezdí většina linek MHD Karviná a meziměstských spojů.
8) Pozemek je vybaven všemi potřebnými přípojkami potřebnými pro zázemí sportovců.
9) Výstavbou atletického oválu v této lokalitě se zvýší atraktivita přilehlých lokalit pro potenciální investory 
rezidenčních domů.
10) Výstavbou atletického oválu se zlepší pověst Karviné jakožto sportovně zaměřeného města, čímž se zvýší 
zájem investorů.
11) Výkupem parcel vlastněných společnosti Heimstaden a sjednocením celého pozemku do jednoho celku 
získá statutární město Karviná kontrolu nad touto oblastí, čímž se rovněž zvýší bezpečí pro studenty gymnázia 
docházející z autobusové zastávky stadion házené.
12) Ulici Mládežnickou lze posléze zrušit a nahradit oboustrannou stromovou alejí s chodníkem.
13) Projekt řadových domů lze uskutečnit na přilehlém pozemku mezi ulicemi Lipová a Letní, rozměry jsou 
stejné.
 
V. Kolek, náměstek primátora - vrátil se do historie, kdy 2 volební období se město a úředníci magistrátu 
vážně zabývali výstavbou atletického oválu s tím, že ze strany atletického svazu došlo ke zvratu a odmítl 
hotovou věc pro masovou atletiku. Konstatoval, že v tomto volebním období není atletický ovál prioritou, že 
atleti mají dostatečné zázemí např. u ZŠ Borovského. Jestli by se město mělo vážně zabývat výstavbou oválu, 
měl by atletický svaz splnit to, co historicky slíbil, tj. zajistit peníze na výkup pozemků i výstavbu. Město se pak 
bude ochotno také spolupodílet, protože se nevyhýbá podpoře sportu.
 
J. Šafránek, člen ZM - dodal, že on není členem atletického svazu, jedná se mu o podporu sportu na všech 
úrovních. Pokud jde o zázemí na ZŠ Borovského, je nedostatečné, a to jak dráha, tak dvě buňky, které mají 
sloužit jako zázemí. V současné době je ve svazu 170 děti do 15 let, členský příspěvek činí 2.000,-- Kč/rok a dle 
jeho názoru by se město mělo postarat, aby se tyto děti mohly smysluplně posouvat vpřed. Nejde mu jen o 
atletický svaz, ale o podporu všech, kdo se na území města o atletiku zajímají, např. gymnázium a základní 
školy.
 
Mgr. A. Bizoń, náměstek primátora - uvedl, že pokud jde o podporu sportu, tak sporotovní komise už několik 
let připravuje pro RM a ZM podklady k rozdělování předmětné podpory, a to na základě vypsaného dotačního 
programu. Každoročně se objevují dotazy, proč je podpora rozdělována tak či onak. Někteří občané se účastnili 
přímo sportovní komise, kde jim bylo vše vysvětleno. Je třeba rozlišovat, jestli jde o mládežnický sport či 
zájmové skupiny, nebo o sportovní kluby s členskou základnou a s podmínkami účasti v soutěžích. Pokud jde o 
možné využití atletického oválu ze strany gymnázia, pak uvedl, že Moravskoslezský kraj, který je zřizovatelem 
gymnázia, před 2 - 3 lety obnovil sportoviště školy včetně zázemí a dle vyjádření ředitele gymnázia je to 
dostatečné. Závěrem uvedl, že je pro podporu sportu, ale pro výstavbu atletického oválu je nutné hledat jiné 
řešení, než předmětnou lokalitu.
 
Ing. L. Raszyk, náměstek primátora - dodal, že atletický ovál nebude profitabilní, ale že na něj bude město 
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doplácet. Karviná má specifické postavení v rámci kraje, protože na malém území je vedle sebe více větších 
měst. Město si vytipovalo prioritní sporty, které se provozují na vyšší úrovni, a to je hokej, fotbal a házená. 
Ostatním sportům se rovněž dostává podpory, lze požádát i o individuální podporu při dosahování 
mimořádných výsledků. Dle jeho názoru je akceptovatelná i původní varianta - výstavba oválu za kolejemi OPF 
v Karviné-Novém Městě. Otázkou zde zůstává pouze velikost oválu, o čemž se dá diskutovat. Jestliže se v 
diskutované lokalitě postaví řadové domy, pak toto bude profitabilní, protože město získá peníze z prodeje 
pozemků a následně i od lidí, kteří se do domů nastěhují, a kteří budou ve městě žít a utrácet peníze.
 
Ing. J. Wolf, primátor - konstatoval, že proběhla schůzka s panem Šafránkem a zástupci atletů k této věci, na 
které byl zrekapitulován historický vývoj ohledně stavby atletického oválu. Zároveň byl panu Šafránkovi 
ukázán dokument, ve kterém atletický svaz souhlasil s variantou umístění oválu za kolejemi OPF v 
Karviné-Novém Městě. Poté shrnul fungování fotbalového klubu, jakou má členskou základnu, kolik má 
záměstnanců, jak je zde zajišťována doprava, jak je vedeno účetnictví. Za zásadní označil skutečnost, že když 
atletický svaz něco chce, musí být inciativní, nemůže vše přehrávat na město. Pro získání dotace je nutné mít 
připravený projekt s tím, že spolky získávají 70 % dotace a obce a města 50 %. Není to jen otázka stavby oválu, 
je nutné vědět, kdo ho bude spravovat, jaké budou provozní náklady, kolik dětí, kolik profesionálních atletů tam 
bude trénovat atd. Dnes je na programu zrušení usnesení a ne výstavba atletického oválu.
 
J. Šafránek, člen ZM - uvedl, že on osobně je podporovatel fotbalu. Otevřel výzvu Národní sportovní agentury, 
neviděl v ní žádný rozdíl, kdo by měl být žadatelem   a citoval z jejího bodu 9.1, kdy je možnost získat dotaci 
max. 40 mil. korun až do výše 70 % způsobilých výdajů za splnění podmínky 30 % vlastních zdrojů žadatele. 
Provozovatelem oválu by mohla být společnost STaRS.
 
Ing. J. Wolf, primátor - dodal, že diskuze o oválu bude nadále probíhat s tím, že dnes se řeší zrušení usnesení.
 
Ing. L. Raszyk, náměstek primátora - také citoval z předmětné výzvy s tím, že k získání dotace je nutné 
získat alespoň 80 bodů z možných 90, např. když chybí smlouva o dílo, je to v rámci hodnocení minus 10 bodů. 
Proto je nutné mít nejdříve zpracovaný projekt a teprve pak žádat o dotaci. Musí se tedy vědět, kde má 
vzniknout, kdo bude provozovatelem, jaké budou provozní náklady.
 
J. Šafránek, člen ZM - řekl, že je mu jasné, že v této konkrétní výzvě, která končí 18.02.2025, se nemůže o 
dotaci žádat, ale další výzva může být vyhlášena např. už za půl roku, do té doby by se mohlo vše připravit.
 
Ing. L. Raszyk, náměstek primátora - konstatoval, že příprava projektu trvá 2 - 3 roky a záležitost bude řešit 
až zastupitelstvo v příštím volebním období.
 
J. Šafránek, člen ZM - uvedl, že lokalita za Juventusem v Karviné-Novém Městě není vhodná, protože se tam 
nepodaří umístit ovál se šesti dráhami. Tuto lokalitu by opustil, použil by vypracovaný projekt, který by 
přizpůsobil novému místu. V Karviné byl dlouhodobý problém v tom, že nebylo místo pro výstavbu oválu, a 
teď místo je.
 
Ing. J. Wolf, primátor - ukončil diskuzi na toto téma. Uvedl, že konečné rozhodnutí v této věci bude mít 
zastupitelstvo, které se bude muset časem vyjádřit k záměru využití této lokality buď pro bytovou výstavbu 
nebo pro výstavu oválu nebo pro úplně něco jiného. Až bude rozhodnuto o záměru využití, budou následovat 
další potřebné kroky. Poté nechal hlasovat o předloženém návrhu na usnesení, tj. zrušení usnesení ZM č. 590.

Hlasování: Pro: 40

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 371

Návrh byl schválen.

11) Dohoda o ukončení členství v družstvu
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Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu otevřel diskuzi.
 
DISKUZE:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu na usnesení.

Hlasování: Pro: 39

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 372

Návrh byl schválen.

12) Návrh na odvolání a zvolení člena Výboru pro národnostní menšiny Zastupitelstva města Karviné

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu otevřel diskuzi.
 
DISKUZE:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu na usnesení.

Hlasování: Pro: 38

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 373

Návrh byl schválen.

13) Návrh zástupce statutárního města Karviné do dozorčí rady společnosti DEPOS Horní Suchá, a. s., 
pro funkční období 2025 - 2028

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu otevřel diskuzi.
 
DISKUZE:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu na usnesení.

Hlasování: Pro: 37

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 374

Návrh byl schválen.

14) Nové interpelace členů ZM Karviné

Na 17. zasedání ZM Karviné nebyly předneseny žádné nové interpelace členů ZM Karviné.

15) Různé - MMK

Ing. M. Hajdušík, MBA - uvedl, že RM Karviné zrušila své usnesení týkající se Hobbydílny. V této souvislosti 
se dotázal, jak bude naloženo s objektem DEJA.
 
Ing. J. Wolf, primátor - odpověděl, že  využití objektu DEJA je v tuto chvíli v řešení. Existují nějaké úvahy, 
ale zatím není známo nic konkrétního, až budou k dispozici konkrétní návrhy, budy ZM informováno.

16) Různé - občané

občanka města – Majetek města, bytová výstavba – konstatovala, že město se v poslední 
době zbavuje svých pozemků, i když dle jejího názoru, by si je mělo nechat. Dle jejího názoru by městu měly 
nějaké pozemky zůstat, nejenom ulice, chodníky a infrastruktura. Dále uvedla, že město pozemky směňuje, 
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např. v lokalitě Karvinského moře. Pokud jde o bytovou výstavbu, tak dle jejího názoru nebyla vybraná lokalita 
v Karviné-Novém Městě už od začátku vhodná pro výstavbu 52 řadových domů. V této souvislosti se zeptala, 
proč firma od záměru odstoupila a jaké důvody uvedla. Zajímalo ji, kolik by město muselo zaplatit 
společnosti Heimstaden za pozemky, kde mělo původně stát 52 rodinných domů, aby získalo ucelenou 
parcelu. Dále hovořila o praxi ve městě Jeseník, které podporuje bydlení svých občanů, zejména mladých rodin 
tak, že se vytvoří bytové družstvo, lidé vloží družstevní podíl a po splácení úvěru jsou vlastníky bytů, včetně 
pozemků. V návaznosti na to se otázala, proč město Karviná nepostupuje stejným způsobem, proč stále 
hledá nějaké developery.
 

občan města – Dotaz ke schválenému rozpočtu města na rok 2025 – v úvodu svého vystoupení 
poděkoval Bc. Hudečkovi, tiskovému mluvčímu, se kterým se sešel a prodiskutovali spolu náměty 
z prosincového zasedání zastupitelstva. Poté hovořil o okolnostech souvisejících s Covidovou pandemií, hovořil 
o zvolení nového prezidenta USA a o vlivu informací a dezinformací na veřejnost. Následně uvedl, že 
zastupitelstvo schválilo v prosinci 2024 vyrovnaný rozpočet pro rok 2025. Nově stát přenesl svou povinnost 
hradit platby za nepedagogické pracovníky škol na města a obce. V této souvislosti vznesl dotaz, jak tuto 
povinnost bude město schopno zabezpečit. Dále hovořil o agresivitě mezi dětmi ve školách, kdy děti 
začínají do škol nosit zbraně, vyskakují z oken, narůstá násilí i psychické problémy. Ordinace dětských 
psychologů jsou plné, odborníci si neví rady. Dotázal se, jak bude tuto situaci řešit město.
 
Ing. J. Wolf, primátor - poděkoval oběma vystupujícím občanům za příspěvky.

Ing. J. Wolf, primátor - protože byly projednány všechny body programu, jednání 17. zasedání Zastupitelstva 
města Karviné ukončil.
 
Řekl, že na dalším zasedání Zastuitelstva města Karviné se zastupitelé sejdou v pondělí 24.03.2025 v 15:00 
hod. v obecním domě Družba.
 
 
Přílohy k zápisu:
 
Příloha č. 1 - Program 17. zasedání ZM Karviné konaného dne 03.02.2025
Příloha č. 2 - Usnesení 17. zasedání ZM Karviné konaného dne 03.02.2025
Příloha č. 3 - Hlasování 17. zasedání ZM Karviné konaného dne 03.02.2025
 
 
 
 
Ing. Jan Wolf, v. r.
...............................
Ing. Jan Wolf
primátor
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Mgr. Aleš Hujík:

 
 
 
Mgr. Aleš Hujík, v. r. 

  
Ing. Vladimír Franta:

 
Ing. Vladimír Franta, v. r. 

 
 
 
Zapsala dne 11.02.2025: vedoucí oddělení Kancelář primátora
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